

Title (en)

Device for fixing a light source on a part of an automobile headlamp, and method thereof

Title (de)

Vorrichtung und Verfahren zur Befestigung einer Lichtquelle an einem Teil eines Kfz-Scheinwerfers

Title (fr)

Système de fixation d'une source lumineuse sur une contrepartie d'un projecteur de véhicule automobile et procédé de mise en oeuvre

Publication

EP 1533563 A1 20050525 (FR)

Application

EP 04292699 A 20041115

Priority

FR 0313650 A 20031121

Abstract (en)

The device has a light source with a discharge bulb, a high-voltage module (13) and a bulb base ensuring a link between the bulb and module. A headlight counterpart includes a reflector and a lamp holder that maintains the bulb in front of the reflector. An attachment unit (20) of the source includes a rigid ring (21), and a flexible ring that is provided with strips (32,33) in electrical and/or mechanical contact with the source. Independent claims are also included for the following: (A) a process of fixing a light source on a counter part of a light projection device (B) a motor vehicle including a light projection device.

Abstract (fr)

L'invention concerne un dispositif de projection de lumière pour véhicule automobile comportant : une source lumineuse (1,11) munie d'une ampoule à décharge (2,12), d'un module haute-tension (3,13) et d'un pied d'ampoule (4,14) assurant la liaison entre l'ampoule et le module haute-tension, une contrepartie (9 19) comportant un réflecteur et un porte lampe, ledit porte lampe maintenant l'ampoule devant le réflecteur, un système de fixation (20) de la source lumineuse sur la contrepartie, situé au moins en partie autour du porte lampe, ce système de fixation comportant : une bague rigide (21) mobile en rotation, un anneau flexible (31) électriquement conducteur, situé à l'intérieur de la bague rigide et muni de languettes (32,33) en contact électrique et/ou mécanique avec la source lumineuse. L'invention concerne également un procédé de mise en place de ce dispositif. <IMAGE> <IMAGE>

IPC 1-7

F21V 19/00

IPC 8 full level

F21S 8/10 (2006.01); **F21V 19/00** (2006.01); **F21V 25/00** (2006.01); **F21W 101/10** (2006.01); **F21W 107/10** (2018.01); **F21Y 101/00** (2016.01)

CPC (source: EP US)

F21S 41/17 (2017.12 - EP US); **F21S 41/192** (2017.12 - EP US); **F21V 25/00** (2013.01 - EP US)

Citation (search report)

- [X] US 5144189 A 19920901 - VAN HEESWIJK JOHANNES A A M [NL], et al
- [X] US 4819133 A 19890404 - KOCHI TADASHI [JP], et al
- [A] FR 2742709 A1 19970627 - BOSCH GMBH ROBERT [DE]
- [A] DE 29908298 U1 20000921 - BOSCH GMBH ROBERT [DE]
- [A] EP 1283390 A2 20030212 - ICHIKOH INDUSTRIES LTD [JP]

Cited by

FR2880674A1; EP1679472A3; US7517124B2

Designated contracting state (EPC)

AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HU IE IS IT LI LU MC NL PL PT RO SE SI SK TR

DOCDB simple family (publication)

EP 1533563 A1 20050525; EP 1533563 B1 20180425; FR 2862744 A1 20050527; FR 2862744 B1 20060929; JP 2005158738 A 20050616; JP 4554339 B2 20100929; US 2005111230 A1 20050526; US 7241042 B2 20070710

DOCDB simple family (application)

EP 04292699 A 20041115; FR 0313650 A 20031121; JP 2004336105 A 20041119; US 99410404 A 20041119